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AVERAGE CLINICAL CONSULTATION CHARGES 
IN HONG KONG 2017 (as at December 2017) 

2017 年香港普通科門診平均收費參考表 (截至 2017 年 12 月) 

 
Remarks 備註： 

 The above information is calculated based on random samples of clinical consultation fees by district and is for reference only. Actual fees charged by general 
medical practitioners may vary in different locations. 

以上資料從隨機抽樣各區門診收費而計算，只供參考。普通科門診的實收費用或因不同地點而有所差異。 

 Data collection period: July to December 2017   

資料搜集日期：2017 年 7 月至 12 月 

 

Disclaimer 聲明： 

 This material shall not be redistributed or used in any other manner or purpose by any person unless otherwise authorised by AIA. The material or any part thereof 
shall not be amended, modified or varied by any person without obtaining the prior written consent from AIA. 

除非事先獲得友邦同意，否則任何人一律不可擅自將此資料再發放或使用於其他用途或目的。若未得到友邦事先書面同意，任何人一律不可修改、更改或變更此資

料的部分或全部內容。 

 AIA has endeavored to ensure the accuracy, completeness and timeliness of the contents of this material at the time of preparation or updating. We do not 
guarantee nor warrant the accuracy, completeness and timeliness of this material or the original sources of information or data. We accept no responsibility for any 
loss or damages thereby incurred from the use of this material.  

友邦將盡力確保此資料內容準確、完整及為最新的資訊，但不會就此資料來源的準確性、完整性及適時性或因而引致的損失負上責任及作出任何保證或陳述。在任

何情況下，友邦香港不會就此資料使用者負上任何責任。  

 The above information was gathered from internal data on a general basis and is for reference only. It shall not constitute nor should it be taken as a substitute for 
professional advice from a doctor.  

以上經內部資料搜集而成之資料以一般情況作為基礎及僅供參考，並不構成及不應被視作取代醫生的專業意見。 

 

 "AIA" herein refers to AIA International Limited (Incorporated in Bermuda with Limited Liability). 「友邦」是指友邦保險(國際)有限公司(於百慕達註冊成立之有限公司)。 

Location 地區 
Average Consultation Fees (HK$) 

平均收費 (港元) 

Hong Kong Island 港島區 

Aberdeen, Wong Chuk Hang & Ap Lei Chau  

香港仔、黃竹坑及鴨脷洲 
340 

Causeway Bay 銅鑼灣 360 

Central 中環 415 

Chai Wan 柴灣 330 

North Point 北角 380 

Shau Kei Wan & Sai Wan Ho 筲箕灣及西灣河 315 

Tai Koo & Quarry Bay 太古及鰂魚涌 400 

Wanchai 灣仔 245 

Western District & Pok Fu Lam 港島西區及薄扶林 295 

Kowloon 九龍區 

Kowloon Bay , Kowloon City & Wong Tai Sin  

九龍灣、九龍城及黃大仙 
310 

Nam Tin, Kwun Tong & Ngau Tau Kok 藍田、觀塘及牛頭角 295 

Tseung Kwan O 將軍澳 365 

Prince Edward, Mongkok, Jordan & Yau Ma Tei  

太子、旺角、佐敦及油麻地 
360 

Sham Shui Po & Cheung Sha Wan 深水埗及長沙灣 320 

Tsim Sha Tsui 尖沙咀 350 

New Territories 新界區 

Shatin, Tai Po & Ma On Shan 沙田、大埔及馬鞍山 305 

Sheung Shui & Fanling 上水及粉嶺 315 

Tsuen Wan & Kwai Tsing 荃灣及葵青 310 

Tuen Mun 屯門 295 

Tung Chung & Outlying Islands 東涌及離島 265 

Yuen Long & Tin Shui Wai 元朗及天水圍 285 


